



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 24:e februari 2026 kl. 17:15

Plats: Styret, Lilla Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]
Vice ordförande: Melker Andersson [MA]
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]
SAMO: Clara Carlsson Holter [CCH]
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 17:22
- §2. Val av justeringsperson** [MS]
Mötet väljer Calle Åman till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (260210)** [ER]
Mötet godkänner föregående protokoll (260210)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande* [MS]
Deltagit på möte med bland annat lokalvård, vaktmästare Tord och MATS-områdets enhetschef. Börjat planera inför sektionsmötet och skickat ut preliminär kallelse.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



Brandgenomgång. Arbetat vidare med pubrundan och börjat undersöka de kommande stegen. Bokat in träff med kårkontakt.

- b. *Vice ordförande* [MA]
Haft möte med lokalvård samt Tord. Varit på promenad med Tord i TP om anslagstavlor. Dagligt arbete i lokalen och kan äntligen meddela att vi fått wifi! Suttit och planerat SAK med SAMO.
- c. *Ekonomiansvarig* [CB]
Haft fokus på förberedelse inför sektionens möte. Haft möte med kassörer och stöttat de i att ta fram underlag till mötet, samt haft kontakt med revisorer. Utöver det vardagligt arbete med sektionens ekonomiska frågor och bokföring.
- d. *SAMO* [CCH]
Byte av namnförslag. Har förberett med vice till intro-SAK. Har mest gjort det som behövts göras, har haft problem med medicin-inställning så är väldigt trött atm. Har mest gjort mitt postspecifika arbete. Hållit lunch-fika tillsammans med JämH, gick över förväntan.
- e. *Utbildningsansvarig* [CÅ]
Har fixat representant för ny EPI-PA. Har tagit fram förslag på ny struktur och verksamhet för SnH i framtiden (punkt 13 på agendan). Haft möte med ... Har haft en så pass stor process med institutionen att det är värt att ta upp här. Dagligt arbete. Varit på MATS forum.
- f. *Informationsansvarig* [ER]
Det har varit strul med hemsidan så har suttit och försökt lösa det, Joakim kunde tillslut lösa problemet. Fixat och PR:at Skitviktigt LV5-8 under LP3. Dagligt arbete.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



- g. Arbetsmarknadsansvarig [AF]
Frånvarande pga annat möte. Har sedan sist fortsatt med dagligt arbete. Gjort klart sista bokningarna för lunchföreläsningen 5/3. Pratat mig samman med Eko kring inköp av exikit.

Beslutsfrågor

- §7. **Äskning - DKV Rumsbidrag** [MS]
Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

- §8. **Ta upp proposition för Exikit** [MS]
Beslut: Mötet beslutar att ta upp proposition för Exikit på Sektionsmöte 3 som sker torsdagen den 5 mars.

- §9. **Inval av SnH** [MS]
Calle Åman till ordförande

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående nominerad.

- §10. **Smeknamn - DKV** [MS]
Jesper Figas - Figge
Elijah Terdin - Hoover
Vegard Skaate - Båtsman
Emilia Lagerstedt - Milou
Clara Johansson - Toph

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

- §11. **Smeknamn - NollK** [MS]
Ylva Wiling - byte från Phary till Salus

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



Diskussionsfrågor

§12. Airhockey i LL

[MS]

Diskussion kring airhockey i LL. Styret råder HD att komma med fler förslag som inte låter lika mycket, samt inte tar så mycket plats i sektionslokalen.

§13. Omstrukturering SnH

[CÅ]

Diskussion kring omstrukturering SnH. Frågan tas upp igen nästa styrelsemöte.

§14. Aspning LP4

[MS]

Diskussion kring aspning LP4. Asp-Schema ska skapas och arrangemang ska planeras.

Formalia

§15. Övriga frågor

Melker: Hur ska vi ställa oss kring Erik och Tords ordrar om att inte täcka fönster i rummen?

[MA]

Svar: Utkast ska skickas.

§16. Nästa möte (260310)

[MS]

a. Action plan

Att Göra	Ägare	Målbild	Kommentar
Pappmuggar	Carl	Beställa innan årets slut	
Sektionssamarbete LTH	Anna	Samarbete med LTH innan sommaren	
Skriva proposition	Calle	Innan Sektionsmöte 4	
Undersöka drogpolicy	Clara	Under	

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



		verksamhetsåret	
Styra upp kommittéerna inför pubrundan Punkterna med Tord	Melker	Innan pubrundan	
Planering Ohm	Emilia	Skicka ut information och kolla upp plats	
Hitta inspektor Projektgrupp LL	Matilda	Till sektionsmöte 4 Till pubruna LP4	

[MS]

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

[MS]

§18. Mötets avslutande

Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 18:49

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)